

## 《我变美的那夏天第二季播出时间和预告》

As we put our parkas into storage and dig in the back of our closets for our tank tops, it's obvious summer is almost here. And by summer, I mean Summer, as in *The Summer I Turned Pretty* Season 2. The YA romance drama based on Jenny Han's books returns July 14, with love triangles, family drama, and, new to this season, real estate battles! We can already feel the sand creeping into our shorts.

当我们在把棉衣收起来，把衣橱里的背心找出来，很明显，夏天就要来了。而这里所说的夏天指的是《我变漂亮的那个夏天》第二季。根据Jenny Han的书改编的这部青春爱情剧将于7月14日回归，剧中包括三角恋、家庭剧，以及本季新推出的房地产大战！我们已经能感觉到沙子渐渐钻进我们的短裤里了。



Season 1 of *The Summer I Turned Pretty* followed 16-year-old Belly Conklin (Lola Tung) on her annual summer trip to her family's favorite vacation spot, where she found herself in a love triangle with brothers and walking Abercrombie and Fitch models Conrad (Christopher Briney) and Jeremiah (Gavin Casalegno). Meanwhile, the boys' mother, Susannah (Rachel Blanchard), revealed she has breast cancer and agreed to participate in a cancer trial to hopefully find a cure — a deviation from the books' storyline.

第一季的《我变漂亮的那个夏天》讲述的是16岁的Belly Conklin(Lola

Tung)和家人来到度假胜地，发现自己陷入和两兄弟的三角恋中，游走Abercrombie and Fitch 模特Conrad(Christopher Briney)和Jeremiah(Gavin Casalegno)之间。此外，男孩们的母亲Susannah(Rachel Blanchard)透露她患有乳腺癌，并同意参加癌症试验，希望找到治愈方法——这是和书本情节的不同之处。

While the first season used the first book as inspiration, Amazon Studios did take some other liberties; in the show, Jeremiah is bisexual, and Belly participates in the debutante ball. Han has teased more changes in Season 2, but we're still expecting plenty of elements from the second book in the series, *It's Not Summer Without You*. If Amazon picks up *The Summer I Turned Pretty* for a third season, that will likely round out the trilogy with *We'll Always Have Summer*. We're hoping we can see the Belly-Conrad-Jeremiah love triangle through to the end, regardless of whether you're Team Conrad or Team Jeremiah (or even Team Cam).

虽然第一季受到了第一本书的启发，但亚马逊工作室确实进行了一些其他的创意；在剧中，Jeremiah是双性恋，而Belly参加了贵族女孩的舞会。Han已经透露第二季会有更多的改动，但我们仍然期待能够看到第二部书中的元素。如果亚马逊为《我变漂亮的那个夏天》拍摄第三季，那将很可能完整呈现三部曲。无论你是Conrad阵营还是Jeremiah阵营(或者是Cam阵营)，我们希望能看到Belly-Conrad-Jeremiah的爱情三角关系走到最后。

So if you're here for teenage love triangles, coastal grandma aesthetics, and books-turned-TV series, keep reading for everything we know about the Season 2 of *The Summer I Turned Pretty*.

如果你来这里是为了看年轻人三角恋、海滩奶奶风以及由书改编的电视剧，那么请继续阅读，我们会告诉你关于《我变漂亮的那个夏天》第二季的一切信息。

The Summer I Turned Pretty Season 2 release date

### 《我变漂亮的夏天》第二季什么时候播出？

Amazon has announced that *The Summer I Turned Pretty* Season 2 will premiere July 14, with the first three episodes dropping at once. New episodes will drop every Friday until the season finale on Aug. 18. The cast had some fun making the announcement, which was shared in May.

亚马逊宣布，《我变漂亮的夏天》第二季将于7月14日首播，将一次性放三集。余下达到剧集每周五更新一集，直到8月18日季终。5月份，该剧的演员兴致勃勃地分享了这一消息。

Filming on Season 2 officially wrapped in November 2022. The show's official Twitter account shared this adorable pic of some of the cast to prove it. What we'd like to know

is: Where can we get our hands on one of those jackets?

第二季的拍摄于2022年11月正式结束。该剧的官方推特账户分享了这张演员的可爱图片。关于这些夹克外套，我们想知道的是：在哪里可以购买到呢？

## The Summer I Turned Pretty Season 2 trailer

### 《我变漂亮的夏天》第二季预告

On June 8, Prime Video released the first trailer for Season 2, and it's very pro-Conrad! At least in the beginning. As Belly and a shirtless (of course) Conrad make goo-goo eyes at each other, a shirtless (of course) Jeremiah says, "We get it, you guys are into each other." Has Jeremiah given up the fight? As the rest of the trailer shows, probably not.

6月8日，Prime Video发布了《我变美的那夏天》第二季的第一个预告片，内容主要集中在Conrad身上。Belly和Conrad相互抛媚眼，而Jeremiah却说：“我们明白了，你们互相喜欢。”那么Jeremiah是否已经放弃了呢？预告片的其他内容显示，可能并没有。

